
 
Referat: 
 
Dagsorden fælles bestyrelsesmøde den 19. oktober 2021 kl. 1900 hos Jakob 
i nr.12. 
 
Tilstede: Preben, Jakob, Anita afd. 1. /Sten og Michael afd. 2/ Gunhild afd. 3. 
/ Lars afd. 4. 
 

1. Referat fra mødet den 2. november 2020. 
 
Der er ingen punkter der skal følges op på. 
 

2. Punkter fra afd. 4. 
 

a. Rosenholm 1500 boliger. Vi bliver grøn korridor for det nye 
boligområde. Hvad skal vi gøre? 
 
Ud fra en mail sendt rundt af Preben lyder der en Bekymring om grøn 
korridor, som skal gå ned gennem Storstrømsparken. Hvor meget trafik 
er vi interesseret i? Hvad med vedligeholdelse af vej osv? 
Vi kan ikke stoppe udviklingen, men er der noget vi kan gøre eller noget 
der skal undersøges? 
Vi bakker op om, at tage det op inden det måske er for sent. Vi bør 
sikre os, at ‘de’ kommer til at være med til at betale til diget. 
God ide med at gå i dialog og den vej muligvis få indflydelse 
fremadrettet. 
 
Beslutningen blev, at Lars vil gerne tage kontakten rette sted og melder 
så ud til formændene efterfølgende, hvordan det gribes an. 
 

b. Parkering. 
 
Afdeling 4 er kede af at deres pladser bliver optaget af andre. Så 
hermed en opfordring til at overholde regler. Det frabedes på det 
kraftigste at der parkeres på græsset. 
 
Alle os der bor i de lige husnummer skal ikke parkere på venstre side af 
vejen selvom der står gæste parkering. De tilhører de ulige husnumre. 
Dette bør i alle gøre gæster opmærksomme på. 
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3. Punkt fra afd. 1. 
 

a. Lade stander til elbiler. Kan vi lave parkeringspladser med lade 
standere, på arealet mellem Orevej og vores cykelskur. På et eller 
andet tidspunkt når vi jo 2030. Standerne skal selvfølgelig kunne 
bruges af alle afdelinger. 
 
Vi havde en god dialog om fordele og ulemper, et el-laug, og tanker om 
mange overvejelser. 
Der skal undersøges meget mere og derefter drøftes i alle bestyrelser 
og ved de respekterede generalforsamlinger. 
 
Alle afdelinger tager det med tilbage og videre på generalforsamlinger, 
hvor der vælges medlemmer til en arbejdsgruppe.  
Efter generalforsamlingerne melder vi ud, hvem der er interesserede. 
Vi tager det derefter op igen til næste fællesmøde. 
 
 

4. Eventuelt 
 
 
Nyt fra afdelingerne. 
 
Afd. 1:  
Det er nu 2 år siden vi har repareret udendørs lamper. De ´kører´ stadig ikke 
for godt. Afd 1 har gennemgået alle lamper. Vi må leve med, at når det 
blæser lidt kraftigt, går lyset ud, og når vinden lægger sig igen, starter vi 
relæet. 
 
Det blev konstateret, at der hos afd. 3 ingen sikringer er i og de er helt 
forskellige fra 1´erens  og 2´erens. 
Det er nærmest umuligt at finde fejlen. 
 
Der startes udskiftning af vinduer og døre til januar 2022. 
 
Afd 2: 
Stille og roligt ikke sket noget bemærkelsesværdigt. 
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Afd 3: 
Ikke noget nyt. 
Forslag til loppemarked med eventuelt efterfølgende sommerfest/mulighed for 
fællesgrill for alle. Tages op på generalforsamlingerne. Gunhild samler op. 
 
 
Afd. 4: 
Har fået repareret sokler. Skurerne synker og skal justeres, men det er ikke 
sådan ligetil. 
Lars har arbejde med indsigelser til vesthavnen. Der er desværre ikke blevet 
lyttet. 
 
 
 
5. Næstemøde 
 
Afdeling 4 er ansvarlige for indkaldelse og afholdelse af næste møde i 
efteråret 2022. 
 
 
Referent  
 
Anita, nr. 20 
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